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Ptuj, 21. 03. 2022 
 
Mestna občina Ptuj 
Mestni trg 1 
2250 PTUJ 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 21.03.2022 
 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj apelira na ponudnika mobilne telefonije A1, da 

poizkuša vzpostaviti boljši signal na območju Mestne občine Ptuj saj se dogaja, da je v 

bivalnih naseljih kot je to območje 5. prekomorske, ulice 25. maja, Kraigherjeva ulica, 

Volkmerjeva cesta…, signal izjemno slab kar prinaša nejevoljo občanov. Razumem, da je 

to v pristojnosti operaterja vendar menim, da lahko MO Ptuj s svojim apelom pripomore 

k vzpostavitvi boljšega in kakovostnega signala za uporabo mobilne telefonije. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija na podlagi katere pogodbe upravlja Podjetje za 

stanovanjske storitve Ptuj s stanovanji v lasti Mestne občine Ptuj in koliko sredstev je bilo 

pobranih iz naslova najemnin za obdobje zadnjih petih let.  

 

Podajam pobudo, da Podjetje za stanovanjske storitve poda informacijo s specifikacijo 

kam so namenili sredstva iz naslova pobranih najemnin za obdobje zadnji petih let. 

Najemnine se namreč pobirajo, sredstev pa nikoli ni dovolj, ko je potrebno opraviti 

sanacijo oz. pridobiti sredstva za gradnjo novih stanovanjskih enot.  

 

Podajam pobudo da poda informacija koliko sredstev je ostalo od Kurentovanja 2022 in 

za katere vsebine so se sredstva porabila (po postavkah) in kam bodo namenjena 

preostala sredstva.   

 

Podajam pobudo, da se pojasni zakaj lahko druge občine izvajajo Carsharing pri nas pa je 

brez, da bi se opravila analiza bilo odgovorjeno, da se to ne da izvesti.  

 

Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca ceste in, da se sanira udarna luknja v križišču 

Raičeve-Potrčeve-Trstenjakove ulice.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj Komunalno podjetje Ptuj uporabnikom iz 

Občine Hajdina izstavlja položnice za vodo s subvencijo, občani Ptuja pa plačujemo tako 

omrežnino za odvajanje odplak in še nato omrežnino za čiščenje odplak brez ugodnosti 

kot to pritiče občanom Hajdine, kar pripelje do tega, da smo občani Ptuja v podrejenem 

položaju.  
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Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj se na položnicah za čiščenje odplak plačuje 

omrežnina za odplake, ki so centrali čistilni napravi in smo že plačali omrežnino za 

odvajanje. V kolikor gre za le za drugačno poimenovanje postavke naj se le ta pravilno 

poimenuje in umesti na položnico, ker za takšno poimenovanje ni razumljive razlage. 

Sedaj plačujemo omrežnino za odplake, ki sploh ne gredo več po našem omrežju temveč 

so odplake že na centralni čistilni napravi, za to pa je že bila plačana omrežnina.  

 

Podajam pobudo, da se pri domu krajanov Bratje Reš umakne oglasna tabla Komunalnega 

podjetja Ptuj, ki ovira izvoz iz parkirišča saj ni preglednosti in predstavlja nevarnost za 

udeležence v prometu. Tabla naj se umakne na primeren prostor, ki ne bo oviral 

udeležencev v prometu.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako je s sanacijo cestišča v Aškerčevi ulici po 

končanih delih ob gradnji »Stare seklarske«, saj so namreč težka tovorna vozila in delovni 

stroji poškodovali cestni ustroj in prihaja do posedanja ter večjih lukenj na ulici.  

 

Podajam pobudo, da se popravi nedelujoč hidrant v Orešju 210, ker le ta ne deluje in v 

bližini ni delujočega hidranta. Predlagam, da se opravi popravilo hidrantov na način, da 

bodo delujoči vsaj na določenih trasah z nekim razumljivim razmikom. Zavedam se, da 

zaradi pomanjkanja sredstev ni mogoče popraviti vseh hidrantov na območju MO Ptuj.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija koliko hidrantov je bilo popravljenih, 

zamenjanih na novo zgrajenih v zadnjem letu dni in koliko je delujočih oz. dodatno 

okvarjenih po lokacijah.  

 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1447/32: Podajam pobudo, da se obvesti 

upravljalca vodotokov, da sanira brežine in očisti vodotok v Štukih pri stanovanjski hiši 

Štuki 40 in 40a, kjer redno prihaja do razlitja potoka. Neimenovani vodotok zaliva 

stanovanjske hiše občanov in jim povzroča materialno škodo. Odgovor na pobudo je bil le 

pavšalno pojasnjen v katerem ni bila zajeta težava iz pobude temveč je bilo osredotočeno 

na popolnoma drugo področje.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč so dogovori za prenos parcel v javno 

dobro z namenom izgradnje javne ceste med JP828311 (Pivkova ulica) in LK329631 

Zavčeva ulica in s tem zagotovi ustrezno varnost udeležencev v cestnem prometu in 

varnost občank in občanov. Občani namreč od jeseni 2021, ko so bili na terenu 

predstavniki Mestne občine Ptuj, nimajo informacij in zadeve se niso premaknile z mrtve 

točke. 
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Podajam pobudo, da se preveri kje prihaja do izlivov odplak v potok Grajena na Maistrovi 

ulici. Občani so me obvestili, da prihaja do izlivov odplak in v nekaterih primerih tudi 

fekalij v potok Grajena.  

 

 
 

Podajam pobudo da se poda informacija koliko turističnih taks s strani ponudnikov ni bilo 

plačanih v zadnjih treh letih.  

 

Podajam pobudo da se na Vičavi v pri trgovini postavi usmerjevalna za dom krajanov Olge 

Meglič.   

 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1495/33 da se pojasni ali se lahko študenti 
višješolskega programa Bionike vpišejo v visokošolski program elektronike, ker zaslediti, 

da jim je vpis otežen. Odgovor strokovnih služb je skrajno neprimeren; »Postavljeno 

vprašanje se mora nasloviti na referat za študijske zadeve zavodov. Tovrstna vprašanja niso v 

pristojnosti mestnega sveta in občine.« Očitno pripravljavec odgovora ni razumel vprašanja 
s katerim želimo vedeti ali je prehod otežen ali ne in negira zastavljano vprašanje ter se 
izmika preverjanju zahtevanega podatka. Poslovnik Mestnega sveta Mesten občine Ptuj v 
prvem odstavku 17. člena predpisuje;  Član sveta ima pravico zahtevati od župana, drugih 
občinskih organov in občinske uprave obvestila in pojasnila, ki so mu potrebna za delo v 
svetu in njegovih delovnih telesih.  V drugem odstavku 17. člena je nedvoumno zapisano; 
“Občinski organi iz prejšnjega odstavka so dolžni odgovoriti na vprašanja članov sveta in jim 
posredovati zahtevana pojasnila v roku 30 dni od dneva prejema vprašanja«.  V danem 
primeru gre za zavod katerega ustanoviteljica je MO Ptuj in je pobuda več kot na mestu in 
je nedvomno v pristojnosti Mestnega sveta MO Ptuj in ne kot to navaja pripravljavec 
odgovora. 
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Podajam pobudo, da se poda informacija o sanaciji cestišča na LC328151 in LZ328171 Ptuj-

Mestni vrh, kjer je na več delih cestišče in bankine uničene ter prihaja do poškodb 

pnevmatik in platišč vozil, prav tako pa je nevarno za kolesarje in pešce in lahko pride do 

padcev in telesnih poškodb.  

 

 
Lep pozdrav, 

Milan Klemenc 
Svetnik mestne občine Ptuj 
 
 


